
 
 

 

 

Dagsorden 
Type: I= Information, D= Diskussion, B= Beslutning 

 
 

Punk

tnr. 

Type Emne Hvem Hvornår 

0 B • Godkendelse af dagsorden 

 

Alle 19.00 

1 B • Konstituering 

Skolebestyrelsen skal konstituere sig med en formand og en 

næstformand. 

 

Bo 19.00 - 19:10 

2 D, B • Forretningsorden (bilag) 

Skolebestyrelsens forretningsorden bør revideres/ godkendes nu, 

hvor en ny skolebestyrelse er tiltrådt. 

Det foreslås, at vi kort diskuterer den gældende forretningsorden 

og på næste møde kommer med eventuelle ændringsforslag. 

 

BS, alle 19:10-19:25 

3 D, B • Årets planlagte hovedemner 

Ud over de løbende emner, høringer mv. er det hensigtsmæssigt 

at træffe beslutning om nogle emner, skolebestyrelsen skal 

omkring i løbet af skoleåret. 

Det besluttedes fx sidste år, at der skulle diskuteres brug af 

mobiltelefoner etc., når den nye skolebestyrelse er tiltrådt. 

 

Bo, BS, alle 

 

19:25-20:00 

4 I, D, B • Høringer 

Skolebestyrelsen er høringsberettiget om mange kommunale 

beslutninger. 

Det forventes, at følgende er i høring på tidspunktet for mødets 

afholdelse: 

- Budget 2019(bilag) 

- Stærke børnefællesskaber (bilag) 

- Bedre resultater (bilag) 

Det vil være hensigtsmæssigt, at skolebestyrelsen diskuterer, 

hvordan vi generelt udarbejder høringssvar samt hvordan vi 

konkret udarbejder de aktuelle høringssvar. 

 

BS, alle 20:00-20:30 

5 I • Korte meddelelser 

 

BS, alle 20:30-20:45 

6 I • Eventuelt 

 

Alle 20.45 - 21:00 

 

Referat 

 

0.  

Godkendt. 

 

1. 

Konstituering: Bo Christiansen modtog genvalg som formand. Kristoffer Wellejus blev valgt som 

næstformand. 

 

 

Mødeart 

Skolebestyrelsesmøde 
Møde nr. 

 6 - 2018 

Dato 

30. august  2018 

Mødested 

Personalerummet ny skole 
Mødeleder 

Bo Christiansen 

Mødedeltagere  

Bettina Elmeskov Mortensen. Bo Christiansen. Katrine Hulebæk Larsen. Kristoffer Wellejus. Pia Kjeldgaard. Thomas Naur Olsbro.  Torben 

Hocke. Elevråd. Pernille Kjellberg.  Bo Søndergård. Ida S. og Silje fra elevrådet 

Fraværende: 

Lone Varming. Jonas Burmeister.   

Næste møde (tid/sted) 

27. september 2018 



 

 

2. 

Bo C. og Kristoffer laver udkast til revideret forretningsorden inden næste skolebestyrelsesmøde. 

 

3. 

Skolebestyrelsen vil gerne arbejde frem imod et princip for brug af mobiltelefoner og sociale medier. 

Torben vil gerne lave et oplæg for skolebestyrelsen om brug/misbrug af digitale medier.  

 

Bo S. præsenterede tilbud om kursus om skolebestyrelsesarbejde d. 20. september. De, der er 

interesserede i at deltage, kan melde tilbage til Bo S. snarest. 

 

Det ønskes også, at der arbejdes videre med trivsel og med indeklima. Ligeledes også med de trafikale 

udfordringer.  

 

Ønske om forbedring af IT-strategien.  

 

Ønske om bredere samarbejde med kontaktforældrene. 1. møde i starten af november.  

 

Vi havde også en snak om markedsføring af skolen - og ideer til det.  

 

4. 

Budget:  

Bo S. har skrevet forslag til høringssvar. 

Input til høringssvaret sendes til Bo S. eller Bo C. senest mandag d. 3. sept. kl. 8.00. 

 

Stærke Børnefællesskaber:  

Bo S. har skrevet forslag til høringssvar.  

Input til høringssvaret sendes til Bo S. eller Bo C. senest mandag d. 3. sept. kl. 8.00.  

 

Bedre resultater: 

Høng Skole er på ministeriets tilsynsliste pga. afgangskaraktererne i de tidligere år.  

Bo S. præsenterede prøveresultaterne fra 17/18. Karaktererne er gennemsnitlig steget en del på næsten 

alle fag.  

Bo S. har skrevet forslag til høringssvar. Det ønskes, at der tilskrives fokus og indsats på den sproglige 

indsats. 

Input til høringssvaret sendes til Bo S. eller Bo C. senest mandag d. 3. sept. kl. 8.00.  

 

Bo S. uddelte invitation til deltagelse i høringsmøde om ressourcetildelingsmodel.  

 

Behandling af høringssvar fremadrettet: Bo C. foreslår, at høringer behandles pr. mail, hvor 

skolebestyrelsesmedlemmerne kan sende input til Bo. C, som samler og sender. Dette blev vedtaget. 

 

5. 

Bo C. har været på besøg i 0.x og fortælle forældrene om skolebestyrelsens arbejde.  

 

Pernille fortalte om det store fællesfoto og om opsætning af madautomaten. 

 

Der er oprettet fælleskommunalt elevråd for 7.-9. kl. Ida er blevet formand for dette elevråd.  

 

6. 

Snak og diskussion om indholdet af udbuddet i automaten. Vi sætter det på næste møde.  


